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Dziennikarka  Ewa  Stankiewicz  relacjonuje  przebieg  Marszu
Niepodległości. Krytykuje postawę Policji, która storpedowała
„marsz”  samochodowy,  zachęcając  kierowców,  by  dołączyli  do
pochodu piechotą. Dziennikarka wyraża zdziwienie, że służby
nadzorowane przez rząd Zjednoczonej Prawicy zachowują się tak
nieodpowiedzialnie: Policja zrobiła wszystko, aby uprzykrzyć
ludziom świętowanie. Rozmówczyni Magdaleny Uchaniuk ocenia, że
na każdym kroku widoczne są polskie problemy z demokracją. Jak
dodaje: Przez ostatnie 5 lat obecna władza zrobiła 2% z tego,
co należało wykonać.
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